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Zwracam sig z uprzejm4 pro3b4 w imieniu mieszkaric6w

Kazimierza Wielkiego o zainteresowanie problemem wynikaj4cym

z tzw. ,,Pchlim Targiem". Nalezy zwr6cii uwagg odpowiednich sfu2b

jaktam je2dz4samochody, gdzie parkuj4 i problem zadmiecania terenu'

Okoliczni mieszkaricy narzekajq na brak komfortu, swobody mieszkania

i przemieszczania w ka2d4 niedzielg'

Nal e2y r ozw u2y (, zmi ang l okal i zacj i tzw'"Pchl e go Targu", optymalni e,

aby wsryscy byli zadowoleni: osoby prowadzqce dzialalnoSc

i wszyscy mieszkafrcy WJoclawka, kt6rzy robi4 zakupy i mieszkajq w poblizu'

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie'

Z powa2aniem

1{1a"{a,lr'z
Ma/riola Gawlowska


